
LLŠF KOPSAPULCES PROTOKOLS 
 

2014.gada 30.martā 
Rīgā, Dunavas ielā 13 
Kopsapulci atklāj 11:00 
 
Sapulces vadītājs: Arnis Podiņš 
Protokolē: Eduards Lapsiņš 
Balsu skaitīšanas komisija: Agate Zālīte, Benita Strēle 
Debatēm pieteikušies: nav. 
 
Delegātu sastāva klātbūtne:  
SK ATLANTIS: 2 delegāti (Kaspars Elarts, Kaspars Elerts pilnvara);  
SK ODISEJS: 6 delegāti (Viktors Timanovičs, Igors Skrebelis, Oļegs Dorofejevs, Aleksejs Opolčenovs, 
Sergejs Meleševičs, Artjoms Sidļeckis);  
SK AMAZONES: 13 delegāti (Eduards Lapsiņš, Arnis Podiņš, Anete Kreicberga, Agate Zālīte, Krišjānis 
Liepa, Rimma Matvejeva, Māris Lapiņš, Marina Rjabkova, Elīna Lapsiņa, Ieva Trukšāne, Benita Strēle, 
Aleksandra Sevčuka, Dainis Eglavs);  
SK SAVAGE ARCHERS: 2 delegāti (Jānis Bērziņš jun.pilnvarots, Jānis Bērziņš sen.pilnvarots);  
SK FREE WIND ARCHERS: 1 delegāts (Normunds Bērziņš);  
SK STIEGRA: 3 delegāti (Jānis Bērziņš jun., Jānis Bērziņš sen., Imants Leitis) 
SK FRAM: 0 delegāti. 
 
Sapulcē piedalās seši Biedrības biedri no septiņiem, kurus pārstāv 27 no 29 pieteiktajiem delegātiem. 
Saskaņā ar LLŠF Statūtu punktu 4.1.biedru sapulce ir lemtspējīga. 
. 
 
Tiek ievēlēta balsu skaitīšanas komisija 2 cilvēku sastāvā. Izvirzītie kandidāti: Agate Zālīte, Benita Strēle. 
Balstu skaitīšanas komisija tiek apstiprināta vienbalsīgi. 
 
Par protokolistu tiek izvirzīta viena kandidatūra: Eduards Lapsiņš. Protokolists tiek apstiprināts vienbalsīgi. 
 
Par Kopsapulces vadītāju apstiprina Arni Podiņu. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 
 
Dienas kārtība: 

1. LLŠF Prezidenta uzruna, 
2. 2013.gada Kopsapulces protokola apstiprināšana, 
3. 2013.gada pārskata apstiprināšana, 
4. Biedru naudas lieluma izmaiņas; 

 
Sapulces darba gaita: 

1. Kopsapulce noklausījās LLŠF Prezidenta Arņa Podiņa uzrunu. 
2. Kopsapulce apstiprināja 2013.gada Kopsapulces protokolu. Lēmums pieņemts ar balsu vairākumu 

(par – 25, pret – 0, atturas – 2). 
3. Kopsapulce noklausījās Arņa Podiņa atskaiti par LLŠF 2013.gada pārskatu un nolēma apstiprināt 

gada pārskatu. Lēmums pieņemts ar balsu vairākumu (par – 25, pret – 0, atturas – 2). 
4. Kopsapulce noklausījās Eduarda Lapsiņa ziņojumu par nepieciešamību (sakarā ar pāreju uz eiro) 

izmainīt biedru naudas un iestāšanās maksas lielumu, lai noapaļotu summas un nolēma apstiprināt 
iestāšanās maksa 70.00euro, ikgadējā biedru nauda – 170.00euro. Lēmums pieņemts ar balsu 
vairākumu (par – 25, pret – 0, atturas – 2). 

 
Sapulci slēdz 12:15. 


